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Město Pohořelice 
Zápis 

z XXVI. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 29. 8. 2018 

 

Účast zastupitelů: 18 při zahájení, 18 celkem 

Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    

Zahájení: 16:00 hodin 

  

ad 1) Zahájení                     

 

Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. 

Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany a seznámil je s programem zasedání, který 

navrhl doplnit o bod 4. Spolufinancování projektu Přístavba ZŠ Pohořelice, bod 5. Interpelace a 

dle návrhu některých zastupitelů o bod 6. Diskuse občanů. O upraveném programu zastupitelé 

hlasovali.  

 

Usnesení č. 1/XXVI/18: ZM schvaluje program zasedání:      

1. Zahájení 

2. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Prodej společnosti městem – Soukromá zubní ordinace Pohořelice s.r.o.  

4. Spolufinancování projektu Přístavba ZŠ Pohořelice 

5. Interpelace zastupitelů 

6. Diskuse občanů 

7. Závěr 

Výsledek hlasování: 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel  - schváleno 

 

 

 ad 2) Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
 

Usnesení č. 2/XXVI/18: ZM určilo za ověřovatele zápisu zastupitele I. Šťastnou a MUDr. 

Hrabovského. ZM vzalo na vědomí určení zapisovatelky Mgr. Renatu Babčanovou.  

Výsledek hlasování:  18 pro, 0 proti, 0 se zdrželi  - schváleno 

 

Ověřovatelé zápisu posledního zasedání ZM zastupitelka I. Šťastná a zastupitel M. Vašuta 

neměli k zápisu žádné připomínky. 

 

 

ad 3) Prodej společnosti městem – Soukromá zubní ordinace Pohořelice s.r.o.  

 

K danému bodu dostali zastupitelé písemný materiál, kde místostarosta Bc. Novák vysvětlil nové 

skutečnosti, které nastaly, a na základě kterých je nutné revokovat usnesení ZM z minulého 

zasedání.   

 

Starosta předal slovo pozvaným manželům Nahrebovým, kteří chtějí v Pohořelicích vykonávat 

zubní praxi. V úvodu se představili – pracují jako zaměstnanci v Třinci a rozhodli se, že by se 

chtěli osamostatnit. Protože se však zpřísnily zákonné podmínky, nemohou ještě dva roky 

vlastnit soukromou zubní ordinaci, a proto pověřili odkupem společnosti svoji zástupkyni paní 

Gripas.  

Zastupitel Jančák se dotázal, na prodej podílů ve společnosti, zastupitelka Šťastná na jejich 

bydlení v Pohořelicích. 

Pan Světlík – podle jeho názoru nedostali zastupitelé dostatek informací k dané problematice, 

když se na minulém zasedání schválil odprodej Nahrebovým. Místostarosta ho opravil, že nic 
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takového ZM neschválilo. To, co uvádí pan Světlík, bylo doporučení rady města pro 

zastupitelstvo. Pan Světlík dále uvedl, že rada se na své schůzi o paní Gripas vůbec nezmínila. 

Podle něj není v zákoně nic, co by bránilo cizincům, resp. Nahrebovým, odkoupit společnost. 

Proč na zasedání není paní Gripas, které město prodává firmu. Zajímalo ho, zda Nahrebovi mají 

veškerá povolení v pořádku. 

Místostarosta uvedl, že veškeré informace o jejich dosavadní praxi má k dispozici.  

Starosta sdělil, že RM doporučila návrh usnesení schválit. 

Zastupitel MUDr. Hrabovský – doplnil, že Nahrebovi, pokud v Česku pracují, musí mít veškeré 

dokumenty k výkonu své zubní praxe v pořádku, což paní Nahreba na místě doložila.  

 

Zastupitel Jančák – podle návrhu usnesení, prodejem s.r.o. nemusí město získat zubní praxi. 

Navrhl uzavřít s manželi smlouvu, kde se zavážou, že budou ve městě vykonávat zubní praxi 

v určitém rozsahu. Doporučil usnesení schválit až na příštím ZM, kde bude zároveň připravena i 

smlouva.  

Starosta uvedl, že Nahrebovi musí podat výpověď z pracovního poměru, která je dvouměsíční, 

otevření zubních ordinací se může proto zrealizovat nejdříve v listopadu. Pokud dnes nebude 

schváleno navržené usnesení, pak nejdříve v prosinci nebo později. Místostarosta vysvětlil, že 

nyní je zubní praxe MUDr. Kadlecové přerušena, nové zahájení praxe se musí oznámit 2 měsíce 

předem na krajský úřad, což by také prodloužilo termín zahájení provozu zubních ordinací. 

Místostarosta doporučuje přijmout navržené usnesení dnes s tím, že ve smlouvě o prodeji s.r.o. 

bude doplněna povinnost zajištění stomatologické praxe v Pohořelicích.  

 

Usnesení č. 3/XXVI/18: ZM schvaluje odkoupení společnosti, převod jmění na město jako 

společníka, účast ve společnosti, event. jiný způsob nabytí společnosti tak, aby se město 

Pohořelice stalo jediným vlastníkem společnosti Soukromá zubní ordinace Pohořelice, s. r. o., 

IČ: 02967464 za cenu 183.085,90 Kč. ZM pověřuje vedení města k uzavření příslušných 

dokumentů potřebných k nabytí společnosti. ZM tímto revokuje svoje usnesení č. 21/XXV/18 

ze dne 20.6.2018. 

Výsledek hlasování: 16 pro, 0 proti, 2 zdržel se - schváleno 

 

Usnesení č. 4/XXVI/18: ZM schvaluje odprodej společnosti, převod podílů na paní Kristina 

Gripas, nar. 29.12.1988, bytem Praha, Freyova 983/25, PSČ 190 00, jako společníka tak, aby 

se paní Gripas, stala jediným vlastníkem společnosti Soukromá zubní ordinace Pohořelice, s. 

r. o., IČ: 02967464 za cenu 133.085,90 Kč. ZM pověřuje vedení města k uzavření příslušných 

dokumentů potřebných k nabytí společnosti paní Gripas s uvedením povinnosti zajistit 

stomatologickou službu v Pohořelicích. Pro podporu začínajících zubařů a zajištění 

stomatologické péče v Pohořelicích byla prodejní cena stanovena ve výši 133.085,90 Kč.  

 Výsledek hlasování: 16 pro, 0 proti, 2 zdržel se - schváleno 

 
 

ad 4) Spolufinancování projektu Přístavba ZŠ Pohořelice 

 

Starosta doplnil písemný materiál, který zastupitelé obdrželi o informaci o přípravě a vyhlášení 

výběrového řízení a zahájení realizace daného projektu Přístavba ZŠ Pohořelice.  

 

Usnesení č. 5/XXVI/18: ZM schvaluje spolufinancování projektu Přístavba ZŠ Pohořelice, 

Dlouhá 35, v souladu s podmínkami Podprogramu 29821300 – Podpora rozvoje a obnovy 

materiálně technické základny regionálních škol v okolí velkých  měst, MFČR, a to  

minimálně v povinné výši spolufinancování, což činí 30% z celkových nákladů akce dle 

uzavřené smlouvy o dílo (stavební práce). Realizace projektu bude probíhat v letech 2018 až 

2020. 

Výsledek hlasování: 17 pro, 1 proti, zdržel se - schváleno 
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ad 5) Interpelace zastupitelů 

 

Šťastná – zda někdo z města ví, že na hřbitově neteče voda. Občané se zlobí, požádala situaci 

řešit.  

Odpověď starosty: Město o situaci na hřbitově ví, hladina vody ve studni klesla z důvodu 

velkého sucha. Dále podal informaci od VaK a.s. o stavu spodních vod v jímacích územích 

v rámci území ORP (Cvrčovice, Nová Ves, Vranovice). Aktuálně nehrozí nedostatek vody 

z veřejného vodovodu. 

 

MUDr. Hrabovský – zda je vypracován krizový plán, když klesne hladina vody na určitou 

minimální úroveň. Kdo z města situaci sleduje, město by se na to mělo zaměřit. Také by se měla 

informovat veřejnost v takových případech, aby se šetřilo vodou, dělat preventivní opatření.  

Upozornil, že svozová firma nevrací kontejnery před hřbitovem ve Smolíně na určené místo a 

požádal informovat o tom firmu. Občané Smolína si stěžují na neúnosný zápach z projíždějících 

aut, která sváží mrtvý materiál (a to i ze zahraničí) do Agrisu v Medlově a požádal o řešení této 

situace, např. vyzvat ředitele Agrisu, aby zvolil jinou trasu dopravy, navíc v obci nejsou 

chodníky a nákladních vozů jezdí čím dál víc.  

Odpověď starosty: Stav vody v jímacích územích hlídá VaK, a.s., jako jejich odběratel. Povodí 

Moravy zakázalo v tomto období odebírat vodu z Mlýnského náhona. Krizový plán je zpracován, 

jsou stanoveny i místa, kde by byly umístěny nádoby na vodu. Jedná se však o lokalitu, ne o 

větší území. Zpracovává se studie na propojení vodovodu Pohořelic a Nové Vsi. Starosta dále 

hovořil o údržbě zeleně ve městě.  Svozová firma bude upozorněna. Dále hovořil o dopravní 

situaci ve Smolíně, zpracovává se návrh na omezení tonáže vozidel, projíždějících Smolínem.  

Čekáme na vyjádření příslušných orgánů, na jejichž základě lze teprve přijmout případná 

opatření (dopravní omezení).  

 

 

ad 6) Diskuse občanů 

 

pan … – upozornil v souvislosti se zahájením šk. roku na bezdomovce, postávající před 

prodejnou smíšeného zboží na ul. Lidická a kouřící a popíjející alkohol. Potom chodí vykonat 

potřebu ke zdi školy. Město by mělo takovému chování zabránit, zvlášť v blízkosti školy. Také 

navrhl zakázat alkohol v parku, pravidelně tam sbírá injekční stříkačky, po 22 hod. je v parku 

„bordel“. Dále uvedl, že u „mušováku“ je dopravní značka zákaz vjezdu, s doplňkovou značkou 

vjezd na povolení. Provoz je neúnosný, zvlášť v odpoledních hodinách, řada řidičů značky 

nedodržuje. Jde mu i o bezpečnost dětí, které tam bydlí. Každý, kdo veze dítě do školy, může 

zastavit na parkovišti na náměstí. Umístěný květináč, který má bránit ve vjezdu na parkoviště u 

školy z přechodu pro chodce na ul. Lidické, někteří řidiči posunují, aby tam mohli vjet.  

Starosta – zákaz požívání alkoholu na veřejnosti musí být upraveno obecně závaznou vyhláškou 

města.  

 

Šťastná – sdělila, že řešila zdržování bezdomovců ve Staré Obci s městskou policií. 

 

ad 7) Závěr  

 

Závěr XXVI. zasedání ZM provedl starosta města Ing. Josef Svoboda, v čase 17:45 hod.   
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       Ing. Josef Svoboda 

          starosta města 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Irena Šťastná                     ................................................ 

 

 

   MUDr. Josef Hrabovský   ................................................ 

 

 

Zapsala a zpracovala: Mgr. Renata Babčanová 

Zápis zpracován:  29. 8. 2018  

 

Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů 
  


